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Mødt: Per B. Sørensen, Carsten Hansen, Bent. T. Hansen, Erik Geisler, Flemming Møllgaard , Lars Møllegaard,  Morten Winther, 

Mads Larsen, Peder Johansen, Ole S. Jensen, Frank Buthler. 

Fraværende:  Jan Åge Nielsen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Hans Chr. Nielsen og han blev enstemmigt valgt. Han startede med at konstatere 

generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. 

Peter Kvist og Lars Malver blev valgt som stemmetællere. 

2) Beretning. 

Per Bo Sørensen forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik årets arrangementer, bla.: 

* Jagttegnsundervisning har haft 10 kursister. * Vilde duer har haft moderat tilslutning, gerne flere deltagere. 

*Jagthornsblæsning i regi af Langesø Jagthornslaug. * NFC vil ikke blive berørt af Åge V. Jensen køb af Gyldensteen. 

* Riffelindskydning har også haft pænt fremmøde, ligesom vores præmieskydninger var godt besøgt. 

* Nr. Esterbølle riffelbane er blevet udvidet med ekstra 100 meter bane, og det er der også behov. 

* Bukketræf ved M. Winther gentages i 2011, hvor der nu er deltagelse af en god fast skare med plads til flere. 

* Nye arrangementer med andre Nordfynske jagtforeninger, rævejagt med 75 deltagere og 3 ræve. 

* Jagtmessen i Særslev  forsamlingshus havde 240 deltagere og succesen gentages hvert andet år.  

* Der nu 225 medlemmer gennem Jægerforbundet.  * Brug huskelisten i bladet og tilmeld jer gerne SMS service 

* Nye jagttider træder i kraft her i år, hvor der er ændringer til duer , agerhøne, hare, sneppe, råvildt. 

* Jægerforbundet indbyderne medlemmerne til arrangementer, hvor man kan komme med ønsker til jagttider. 

* JKF årsmøde havde god tilslutning (50% af bestyrelsen udskiftet), kommunal jagt til ung jægere er afslået. 

* Kommune mesterskab på NFC den 04.06.2011. * Årsmøde i kredsen var en stille sag, da der ikke var nogen på valg. 

* Der var spørgsmål til vildtarter med øget jagttid, råvildt undersøgelse,  

Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus. 

3) Regnskab. 

Carsten Hansen gennemgik det reviderede regnskab med en balance på 37.854,66 kr. og et underskud på 22.698,67 kr.  

Der er en kassebeholdning på 81.551,71 kr. Der var spørgsmål til store udsving på enkelte poster, og det skyldes 

udgifter til f.eks. bladet bogføres det ene år, mens annonce indtægter først næste år, hvor indtægter kommer i kassen. 

Det giver store udsving i overskud / underskud mellem årene, og bestyrelsen vil vurdere om nye regnskabs principper 

kan hjælpe på det ”problem”. Regnskabet blev godkendt med applaus. 

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen, mens Lars Malver foreslog et kontingent frit år. Der blev 

stemt om forslagene, og der var størst tilslutning til et uændret beløb på 60 kr. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Flemming Møllgaard, Lars Møllegaard, Per Bo Sørensen, Jan Åge Nielsen, Morten W. Nielsen og de 3 

første vil modtage genvalg, mens de 2 sidste ikke ønskede genvalg. Bestyrelsen forslag til nye bestyrelsesmedlemmer 

var de 2 suppleanter Henrik Demant og Nicolaj Buthler, og de blev valgt til bestyrelsen. 

7) Valg af suppleanter 

På valg var Henrik Demant og Nicolaj Buthler, men da de er valgt i den ny bestyrelse, foreslog bestyrelsen Peter Kvist 

samt Hans Erik Hansen som nye suppleanter, og de blev valgt. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Birger Weinholt og Frank Christiansen der ikke ønskede genvalg. Bestyrelsen foreslog Jan Å. 

Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev valgt. Revisorsuppleanter på valg var Torben Hansen og Nils Bendixsen som 

blev genvalgt. 
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9) Evt. 

Per beklagede Jægerforbundet havde sendt forsikringstilbud til alle medlemmer, men det skyldtes pengenød i 

forbundet. Han Erik forespurgte om muligheden for at få referatet fra generalforsamling tilgængeligt på hjemmesiden, 

og Per tilkendegav det vil blive drøftet på næste bestyrelsesmøde. 

Lars Malver opfordrede alle til at tilkalde schweisshund, når der er mistanke om anskydning eller blot ved forbiskud .  

På Fyn tilkaldes schweisshund kun 50% i forhold til Jylland, når det opgøres udfra det nedlagte råvildt. 

Carsten Hansen orienterede fra NFC, hvor Åge V. Jensen fonden er blevet nabo, men de er glade for naboskabet. 

Hans Chr. Nielsen orienterede fra Hjortelauget årsmøde, hvor bestanden netop nu er på ca. 260 dyr (ca. 70 dyr omkring 

Vester Egense der giver lidt markskader). Alle dyr i udsætningsplanen er udsat pr. 31. maj 2011, og der forventes en 

naturlig tilvækst på ca. 80 dyr pr. år. Dyrene vil blive fredet endnu et år, og herefter vil der blive lavet en 

forvaltningsplan, som kan ses på laug’et hjemmeside. Per Bo Sørensen er indtrådt i bestyrelsen, og der er også 

medtaget observatører fra udkants områder. Der er desværre gået nogle hjorte til, senest 2 hjorte i Veflinge der var 

blevet viklet sammen. Der oprettes et korps der kan hjælpe, når der findes dyr der er fanget i net mv., og navnene på 

personerne kan findes på laugets hjemmeside.   

Råvildtsygen er stadig en gåde, og selvom der er fundet flere sygdomme på de indsendte dyr, så er den endelige årsag 

endnu ikke fundet. Der findes stadig syge og døde dyr på Nordfyn, og nu har sygen spredt sig til både Sjælland og 

Midtjylland. Undersøgelserne er gået lidt i stå, da der ikke er flere penge til at finansiere det. Hans Chr. Nielsen 

opfordrede alle bukkejægere til at indsende data for de nedlagte dyr, således man kan sammenligne dyrene fra Fyn 

med øvrige egne I Danmark. På hjemmesiden vil der være link til stedet, hvor dataene skal indberettes. Der er et korps 

til håndtering af syge dyr, og udtagning af prøver til undersøgelse.  

Hans C. Nielsen orienterede fra det grønne råd, hvor han er eneste repræsentant for jægerne. Der er kommet 

henvendelse fra en produktionsskole der ønsker at opsætte fodertønder på de grønne områder i kommunen. Hans 

efterlyste relevante emner fra vores lokal område, som han kan fremføre i det grønne råd, gerne i rigtig god tid.  

Per Bo sluttede med at takke de 2 afgående bestyrelsesmedlemmer, samt de 2 revisorer for deres mangeårige arbejde. 

Per takkede desuden Flemming Møllgaard med sit 25 års jubilæum, og han fik overrakt et diplom for æresmedlemsskab 

samt en nål. Til sidst havde Per en stor tak til Hans C. Nielsen for hans rolle som dirigent.     

 


